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Mörtviksparken, som utgörs av den östra delen av Vinterviken i Hägersten, är 

en omtyckt och frekvent använd park av medborgarna i området.  

 Den är nu täckt av sopor och skräp som blivit kvar efter de snömassor som 

dumpats där. Det är dock inte bara skräp, hela platsen är en leråker med spår 

efter lastbilarna, ingen gräsmatta alls finns kvar.  

 Ingenting visar på att där en gång fanns en äng.  

 Platsen är parkmark som Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd ansvarar 

för. Enligt uppgift har stadsdelsnämnden inte medgivit tippning av snö på hela 

det förstörda området, utan bara gett tillstånd till tippning av mindre mängder 

snö på slänter utmed vägar inom stadsdelsnämndens område.  

 Jag har följande frågor till borgarrådet: 

1. Varför användes inte p-platsen under Essingeleden? 

2. Varför användes inte bollplanen mellan p-platsen och parken?   

3. Vilka möjligheter finns i praktiken att kontrollera att entreprenörerna 

är försiktiga och rädda om stadens mark och anläggningar? Det finns 

t.ex. djupa spår efter plogbilar på alltför många gräsmattor i staden. 

4. Hur kvalitetssäkras entreprenörernas arbete i avtalen? 

5. När är Mörtviksparken helt återställd? 

6. Vad kommer det att kosta? 

7. Vilka funderingar till lösning finns för kommande vintrar?  

 

Stockholm den 3 maj 2010 

 

Malte Sigemalm 


